
 

Melsom vgs. 04.05.23 SU-SMU 

 

Melsom videregående skole  
 

 

Skoleår:  2022/23    Møtedato: 04.05.23 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder (elev)   Jenny Olava Nodland, 2HDA 

Nestleder (elev)  Robin Huus Hansen, 2MKA 

Andre elevrepresentanter   Styret i elevrådet 

Rektor/skolelederrepresentant   Roar Jenshagen, rektor  
 Hans Christian Thorbjørnsen, avdelingsleder 

Ansattrepresentant(er)   Helle Eia Skjelbred, Utdanningsforbundet  

Skoleeierrepresentant   Kjersti Lekve 

Representant skolehelsetjenesten  Anita Ore, helsesykepleier 

 

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.  

Saksliste og referat lagres med skolens navn og møtedato i kanalen Referat og informasjon i 

Teamet OF-SU-SMU. Frist: Seinest 1 uke etter møtedato. 

I referatet skal det komme tydelig fram hvem som får ansvar for å følge opp en sak, med 

tidsfrist. 

Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 

hjemmeside. 
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Til stede: 

Leder (elev)   Jenny Olava Nodland, 2HDA 

Nestleder/kasserer (elev) 
 

Andre elevrepresentanter   Styret i elevrådet 

Rektor/skolelederrepresentant   Roar Jenshagen, rektor  
 Hans Christian Thorbjørnsen, avdelingsleder 

Ansattrepresentant(er)   Helle Eia Skjelbred, Utdanningsforbundet  

Skoleeierrepresentant   Kjersti Lekve 

Representant skolehelsetjenesten  Anita Ore, helsesykepleier 
 

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om oppfølging av 

saker fra forrige møte, hvordan er 

innspillene fra SU-SMU fulgt opp?  

Rektor informerte fra saksgang og oppfølging fra forrige 

møte 9. februar. Spesielt med vekt på 1) gjennomføringen av 

den psykiske helsedagen og 2) planen for innskoling av 

elevene til høsten 2023. Denne siste saken skal drøftes 

nærmere i dagens møte.   

6/23 Evaluere psykisk helsedag våren 2023 

 

- Fint og rørende innslag av elevrådsleder, innledning 

og musikalsk innslag 

- Spennende foredrag fra hjernekirurgen Hjelle (må 

ikke være lengre innslag enn 1 time) 

- Interessant og nyttig innslag vdr. tema med 

kroppspress 

- Bingoen var veldig artig 

- Påskeverksted positivt 

- Positivt med mange aktiviteter 

- Kjempefin dag, mange stands som mange besøkte 

- Veldig positivt med felles lunsj, gjerne lappskaus 

fremfor pølser  

- Yoga kan utgå? 

- Litt lang dag (burde kanskje vært til maks kl. 14.00) 

og litt dumt tidspunkt fredagen før påske 

7/23 Drøfte tiltak innskoling ved skolestart 

2023  

Det blir ikke overnatting som høsten 2022. 

Hovedbegrunnelsen var at det ikke var nok inkluderende 

også ble det for uoversiktlig også mht. risiko. Forslaget er å 

benytte hele Melsomeiendommen.  

- Benytte stranda med grilling og bading 

- Lage stasjoner for aktiviteter? Men elevene litt 

skeptiske til såkalte leker for å bli kjent, kan bli litt 

kleint. Om det skal være bør det være valgfritt 

- Viktig å bli kjent på tvers 

- Viktig at alle elevene samles, mer enn at det blir for 

oppdelt i klasser og grupper 
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- Viktig at ingen reiser hjem, men deltar i den tiden 

dagen varer 

- Dagen må ikke blir for lang (0900 – 1300) 

- Ikke gå for langt 

- Er det et bedre alternativ å benytte en annen 

arena/sted enn Melsom? Da er det mer naturlig å 

holde varighet hele dagen.  

8/23 Årsrapport for SU-SMU Spørsmålene i årsrapporten ble gjennomgått i møtet. Rektor 

ekspederer evalueringen i tråd med møtets 

oppsummeringer.  

9/23 Eventuelt  

 

1) Grafitti-kunst 

Elevrådet ønsker at skolen tenker alternativ 

plassering for grafitti. Eksempelvis bygge en slags 

trekant-konstruksjon/pyramide på høyde inntil 1,5 

meter, bredde og dybde på ca. 3 meter på skolens 

indre tun. Gjerne med sittebenker rundt. Elevene er 

opptatt av at kunsten skal representere skolen og 

skolens verdier. Rektor tar saken opp videre. 

2) Gratis bind og tamponger 

Dette må vurderes opp mot kostnader. Kan deler av 

elevrådspengene benyttes? Vi bør undersøke 

tiltaket i forhold til andre skoler som eventuelt har 

dette tiltaket (Nøtterøy vgs. og Re vgs.). 

Helsesykepleier kan sjekke med leverandører om 

mulige kvantumsrabatter ved innkjøp. 

3) Rusdag 

Ønske om rusdag? Er det realistisk? Det arrangeres 

digital temakveld i Sandefjord denne uka. 

4) Aktivitetsdag 

Det blir bl.a. en volleyballdag i juni. I tillegg blir det 

en seanse for vg2 elevene i regi av Trygg trafikk «Si 

fra».  

5) Russ? 

I år er det ikke kommet initiativ fra elevene om eget 

russestyre. Det har ikke skjedd tidligere. Årets 

avgangselever virker ikke spesielt aktive mht. 

russeaktiviteter. Rektor er kontaktperson og synes 

det er greit at det lave aktivitetsnivået er til det 

bedre for skolemiljøet. Det er et ønske om at Trygg 

trafikk i Vestfold igjen kommer på banen som 

tidligere mht. å arrangere en felles dag for 

avgangselevene i samarbeid med Norsk 

luftambulanse, Politiet og helse/helsesykepleier.  

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 
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10/23 Evaluere kantinetiltak Det er enighet om at gjennomførte justeringer har fungert 

veldig fint. Spesielt tilbudet om varmmat en dag i uka er 

positivt. 

 


